
Vážení spoluobčania, približne mesiac ubehol od chvíle, keď sme sa spolu s novými 

poslancami obecného zastupiteľstva ujali našich funkcií. V doterajšom pôsobení som sa sústredil 

na štyri kľúčové veci: detailné spoznanie stavu obecného úradu a bežiacich projektov; zavádzanie 

šetriacich opatrení a prípravu rozpočtu; zvyšovanie transparentnosti; nadviazanie kontaktov 

s ľuďmi a inštitúciami spolupracujúcimi so starostom. Teraz by som povedal viac k jednotlivým 

bodom. 

Jedným z mojich prvých záverov je, že na obecnom úrade treba zaviesť viac poriadku 

a systému, zlepšiť riadenie personálu a jednotlivých oddelení, ako aj postupne zdokonaľovať 

služby, ktoré poskytujeme verejnosti. Na tomto všetkom budeme pracovať v nasledujúcich 

mesiacoch.  Čo sa týka výstavby infraštruktúry, v priebehu niekoľkých mesiacov sa začne 

revitalizácia centra obce, ktorú plánujeme verejnosti ešte oficiálne predstaviť. O ďalších 

projektoch pre rok 2011 rozhodneme najneskôr vo februári a následne vám ich odprezentujeme. 

V oblasti šetrenia peňazí na prevádzku a na nakupované tovary a služby som už vykonal prvé 

kroky – celkový počet pracovníkov OÚ sa znížil o jedného, vyjednáva sa o novej kolektívnej 

zmluve, dodávateľské zmluvy sa prehodnocujú prostredníctvom výberových konaní. Rozpočet na 

rok 2011 sa pripravuje a mal by byť schválený na februárovom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva. Okrem výberových konaní na dodávateľov prispeje k väčšej transparentnosti aj 

vynovená web stránka obce s viacerými novými funkciami pre občanov. Samozrejme popri 

riešení vyššieuvedených priorít som počas prvého miesiaca vo funkcii absolvoval desiatky 

stretnutí s ľuďmi, so združeniami pôsobiacimi v obci, so zástupcami rôznych úradov a inštitúcií. 

V nadchádzajúcom období  sa chcem sústrediť na prípravu rozpočtu, na  vypracovanie 

žiadostí o peniaze z eurofondov pre dôležité stavby; na menšie stavby, ktoré sa budú financovať 

z nášho bežného rozpočtu, ako aj na prácu so zastupiteľstvom, s jednotlivými komisiami a so 

združeniami.  O všetkom dôležitom vás budeme priebežne informovať na stránkach Cíferpressu 

a na internetovej stránke obce.   

            Maroš Sagan, starosta obce Cífer 


